



ISSN 1674-5841
CN 53-1212/K

昆明学院主办

旅游研究

TOURISM RESEARCH

旅游研究

TOURISM RESEARCH 2023 Vol.15 No.3

第15卷
第3期

2023年5月

ISSN 1674-5841



9 771674 584233

2023.3(双月刊)

第15卷 第3期

Vol.15 No.3

目 次

数字技术驱动下旅游发展对经济增长的影响 冀雁龙, 夏 青 (1)

旅游产业链供应链韧性衡量和提升路径 罗冬晖 (16)

基于旅游休闲需求的网红书店形象感知研究

——以北京市为例 程金燕, 刘 敏 (28)

露营情境下游憩健康效益感知量表的修订和信效度检验

——以上海东平森林公园露营地为例 张锦文, 张宏梅 (44)

基于地理探测器的江苏省旅游发展水平空间分异特征及影响因素研究

..... 许 雷, 方 遥, 徐梓杰, 王伟杰 (55)

西部地区 A 级景区空间分布特征及影响因素研究

..... 李 丹, 苏建军 (69)

QCA 方法在旅游研究中应用的回顾与展望 王雨晨 (84)

投稿须知 (封三)

TOURISM RESEARCH

Vol. 15 No. 3 Sum No. 73 May 2023

CONTENTS

- Impact of Tourism Development on Economic Growth Driven by Digital Technology
..... JI Yanlong, XIA Qing (1)
- Resilience Evaluation and Improving Paths of Tourism Industry Chain and Supply Chain
..... LUO Donghui (16)
- Internet-Famous Bookstores Image Perception and Differentiation Based on Tourism and
Leisure Demand: A Case Study of Beijing CHENG Jinyan, LIU Min (28)
- Revision and Validation of the Perceived Health Outcomes Scale in Camping Context:
Taking the Camping Site of Shanghai Dongping Forest Park as an Example
..... ZHANG Jinwen, ZHANG Hongmei (44)
- Study on Spatial Differentiation Characteristics and Influencing Factors of Tourism
Development Level in Jiangsu Province Based on the Geographic Detector
..... XU Lei, FANG Yao, XU Zijie, WANG Weijie (55)
- Study on Spatial Distribution Differences and Influencing Factors of A-class Tourist
Attractions in Western China LI Dan, SU Jianjun (69)
- Review and Prospect of Application of QCA Method in Tourism Research
..... WANG Yuchen (84)

中国人民大学“复印报刊资料”重要转载来源期刊
RCCSE 中国核心学术期刊

旅游研究

TOURISM RESEARCH

旅游研究

双月刊（2009 年创刊）

第 15 卷 第 3 期 总第 73 期

2023 年 5 月出版

TOURISM RESEARCH 2023 Vol.15 No.3

ISSN 1674-5841
CN 53-1212/K

国内邮发代码：64-7
定价：12.00

第 15 卷
第 3 期